
 
Muut asiat 
  
Palveluvaliokunta 17.01.2024 § 5 
 
Muissa asioissa keskusteltiin: 

- Palveluvaliokunnan tietoon on tullut, että Haapa-Kimolan koulun nettiyhteydet eivät ole 
edelleenkään riittävät täysipainoiseen opiskeluun, esim. chorme book, vain neljä laitetta voi 
olla käytössä kerrallaan. ICT-asiantuntijan tulee selvittää pikaisesti ongelmien syy ja tehdyistä 
toimenpiteistä tulee antaa selvitys palveluvaliokunnan puheenjohtajalle ja esittelijälle 
viimeistään tammikuun loppuun mennessä. 

- Kasvatus- ja opetusjohtaja kertoi, että Kulttuuri-Q tapahtumaa ei järjestetä vuonna 2024.  
- Hyvinvointipalveluden järjestämistä uinneista Pajulahdessa.  
- Palveluvaliokunnan kokousten aikatauluista vuonna 2024. 

 
    

      
 
 
 
  


